
Rada Gminy Rybczewice

Protokół nr XXXVIII /2023

XXXVIII Sesja Rady Gminy Rybczewice w dniu 7 lutego 2023 

Uzupełnieniem protokołu jest nagranie sesji przechowywane przez odrębny okres archiwalny określony
w przepisach Urzędu tj. 6 lat od daty nagrania.

Obrady rozpoczęto 7 lutego 2023 o godz. 10:42, a zakończono o godz. 11:13 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków.

Obecni:

1.Paweł Andrzej Bochyński
2.Magdalena Figura-Wrona
3. Marcin Flor
4. Aleksandra Jarymek
5. Dominik Janusz Mańka
6. Anna Suszek
7. Małgorzata Stanisława Suszek
8. Józef Grzegorz Szymaniak
9. Marek Bogusław Wac
10. Mateusz Piotr Wawrzycki
11 Witold Henryk Wąsik
12. Sławomir Wiącek
13. Monika Wrona
14. Piotr Józef Zając

1. Otwarcie posiedzenia.

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-  Witam wszystkich serdecznie zgromadzonych tu na
tej sali - Panią Wójt, Panią Sekretarz, Pana Skarbnika, Wszystkich Radnych, Sołtysów oraz pracowników
obsługi  Gminy.  Otwieram XXXVIII  sesję Rady Gminy Rybczewice.  Stwierdzam, że na 14 Radnych jest
obecnych 11, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

P.  Piotr  Zając  -  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy-  Otwieram  teraz  punkt  drugi  porządku  obrad-
przyjęcie proponowanego porządku obrad. Przedstawiam następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy.



4. Interpelacje i zapytania Radnych.
5. Sprawozdanie Wójta z działalności Gminy.
6  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2023 rok.
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do 
ustalenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci niepełnosprawnych do placówek oświatowych
9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem „Posiłek 
w szkole i w domu” na lata 2019-2023.
10. Wolne wnioski.
11. Zamknięcie posiedzenia.

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-  Czy ktoś z Państwa chce wprowadzić jakieś zmiany
do proponowanego  porządku obrad?  Nie  widzę żeby  ktoś  z  Państwa  chciał  wprowadzić  zmiany,  to
przystępujemy do głosowania. 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 11, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (11)
Paweł Andrzej Bochyński, 
Marcin Flor, 
Aleksandra Jarymek, 
Dominik Janusz Mańka, 
Lech Stanisław Miściur, 
Anna Suszek, 
Józef Grzegorz Szymaniak, 
Marek Bogusław Wac, 
Witold Henryk Wąsik, 
Sławomir Jan Wiącek
Monika Wrona, 
Piotr Józef Zając
NIEOBECNI (3)
Magdalena Figura - Wrona, 
Małgorzata Stanisława Suszek, 
Mateusz Piotr Wawrzycki.

P.  Piotr  Zając  -  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy-  Za  przyjęciem  proponowanego  porządku  obrad
głosowało 11 Radnych, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy Rybczewice.

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-  Otwieram punkt trzeci -przyjęcie protokołu z XXXVII
sesji Rady Gminy Rybczewice. Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi do protokołu z poprzedniej



sesji? Jeśli nie ma żadnych uwag, to rozpoczynamy głosowanie nad przyjęciem protokołu. 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy Rybczewice.
Wyniki głosowania
ZA: 11, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (11)
Paweł Andrzej Bochyński, 
Marcin Flor, 
Aleksandra Jarymek, 
Dominik Janusz Mańka, 
Lech Stanisław Miściur, 
Anna Suszek, 
Józef Grzegorz Szymaniak, 
Marek Bogusław Wac, 
Witold Henryk Wąsik, 
Sławomir Jan Wiącek
Monika Wrona, 
Piotr Józef Zając
NIEOBECNI (3)
Magdalena Figura - Wrona, 
Małgorzata Stanisława Suszek, 
Mateusz Piotr Wawrzycki.

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-  Za przyjęciem protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy
Rybczewice  głosowało  11  Radnych,  przeciwnych  głosów  zero,  wstrzymujących  się  głosów  0.

4. Interpelacje i zapytania Radnych.

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-  Przechodzimy do punktu czwartego- interpelacje i
zapytania Radnych. Proszę bardzo. Jeśli ktoś chce zabrać głos. Jeśli nie ma chętnych, to zamykamy ten
punkt. Dziękuję bardzo.

 

5. Sprawozdanie Wójta z działalności Gminy.
P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy- Przechodzimy do następnego punktu 5-sprawozdanie
Wójta z działalności Gminy. Udzielam głosu Pani Wójt. Proszę bardzo.

P. Elżbieta Masicz- Wójt Gminy-  Dziękuję bardzo. Chciałam na początku wszystkim Państwu i tutaj na
sali i zgromadzonych przed monitorami życzyć zdrowego przede wszystkim szczęśliwego Nowego Roku,
bo w takim gronie mamy przyjemność widzieć się ja z Państwem po raz pierwszy. Także Życzę Państwu
wszystkiego,  wszystkiego  najlepszego.  Przede  wszystkim  zdrowia,  no  a  wspólnie  podejmowania
słusznych decyzji i dalszych działań. 

Czym zajmowaliśmy się i jakie były działania urzędu, Wójta w okresie od ostatniej sesji, czyli 29 grudnia
do  dnia  dzisiejszego.  Zakończyliśmy  prace  związane  z  wymianą  oświetlenia  ulicznego.  Już  odbył  się
protokół,  odbył  się  odbiór tychże prac.  Na chwile obecną trwają jeszcze prace na naszym zbiorniku



wodnym, gdyż  z  racji  warunków pogodowych Pan Inspektor kilkakrotnie  musiał  zatrzymywać prace,
ponieważ  w  tym  momencie  kiedy  była  prawda  nieodpowiednia  aura  większe  szkody  wchodząc
maszynami można było zrobić niż jakiekolwiek postępy w pracach.  W dalszym ciągu w urzędzie i  za
pośrednictwem instytucji  z  nami współpracującymi prowadzimy dystrybucję węgla dla  mieszkańców.
Jeżeli chodzi o kolejne działania, to odbyły się już dwa spotkania w sprawie scalenia gruntów. Na razie
skupił się powiat na obwodzie Rybczewice i tutaj jedno spotkanie odbyło się z mieszkańcami, a drugie
skierowane było głównie do Sołtysów. Takie wstępne ustalenia były też prowadzone z Paniami Sołtys.
Kolejne spotkanie z mieszkańcami planowane jest w marcu.  W dalszym ciągu prowadzimy pomoc dla
uchodźców, wiemy że sytuacja na Ukrainie nie zmienia się na lepsze tylko ciągle trwają tam ataki prawda
na  różne  tereny  kraju  i  my  jako  gmina  w  dalszym  ciągu  prowadzimy  tą  pomoc.  Wczoraj  były
przywiezione dary dla uchodźców z powiatu, oczywiście cały ten zestaw darów przekazany został tutaj
do  komnaty,  ponieważ  w  komnacie  w  dalszym  ciągu  40  uchodźców  przebywa.  Trwają  prace  nad
dokumentacją jeżeli  chodzi  o budowę bądź nazwijmy to modernizację głównej linii  wodociągowej w
Rybczewicach.  W ostatnim czasie tak się zdarzyło, że mieliśmy na tej głównej linii w niedużej odległości
aż  3 awarie.  Każda z tych awarii,  to  są naprawdę duże koszty  nie tylko materiałów, ale i  robocizna
prawda i koparki i tak dalej, dlatego mamy można powiedzieć w 99% zebrane oświadczenia. Brakuje
nam jeszcze od dwóch osób, ale myślę, że za chwilę te oświadczenia też do nas dotrą. 

Jeżeli chodzi o takie pozytywne działania myślę, że te o których mówiłam wcześniej, to też mają takie
wydźwięk  pozytywny,  to  OSP  KSRG  Rybczewice  tak  jak  Państwo  wiecie  złożyła  wniosek  
o dofinansowanie utworzenia w gminnym budynku w Częstoborowicach Centrum Aktywizacji Kultury i
Rozwoju Społecznego i tutaj ta właśnie jednostka otrzymała dofinansowanie w kwocie 137 632,00 zł.
Chcielibyśmy ten budynek już doprowadzić w pełni do użytkowania jako to Centrum Aktywizacji i tutaj
oczywiście musi być wkład własny. O tym zresztą Pan Skarbnik też wspomni w omówieniu budżetu. 

jeżeli chodzi o dalsze działania Przygotowujemy wniosek z myślą o najmłodszych mieszkańcach naszej
gminy  na  złożenie  projektu  maluch  plus.  Jest  To  utworzenie  takiej  grupy  pomocy  właśnie  dla  tych
młodych małżeństw czasami niekoniecznie młodych, ale z maluszkami zeby po prostu umożliwić powrót
do pracy młodym mamom i  taką grupę żłobkową Nazwijmy to chcemy utworzyć.  Mamy jako gmina
możliwość uzyskania na 10 Takich dzieciaczków. Myślę że to już Byłaby duża pomoc. Robiliśmy wcześniej
tak jak Państwo sobie przypominają taką ankietę pilotażową czy gdyby był taki utworzony żłobek, to
mieszkańcy, właśnie te młode małżeństwa, młode mamy z takiej pomocy chciałyby skorzystać i tutaj po
tejże ankiecie wiemy, że zainteresowanie w środowisku jest.

Jeżeli chodzi o kolejne wnioski, które przygotowujemy do złożenia, to jest wniosek na remonty obiektów
zabytkowych. Ten wniosek tutaj zresztą na ostatniej sesji Pan Radny -  z moim udziałem na ostatniej sesji
z moim udziałem Pan Radny Wąsik wspomniał o tymże projekcie. Do tego projektu zgłaszamy obiekt
kościoła w Częstoborowicach,  bo to głównie  z  tego co mówione było na różnych konferencjach,  to
będzie skierowane do obiektów sakralnych, czyli tutaj mamy na myśli kościół w Częstoborowicach, ale
nie jest ograniczona liczba składanych wniosków. Można jej złożyć aż 10 też składamy na zespół dworsko
- parkowy w Stryjnie. Tutaj co prawda nie jest nie wiemy jeszcze jak to będzie ostatecznie oceniane ale
już przygotowujemy właśnie tenże wniosek. 

Pracujemy również nad...  -wstępnie  pracujemy,  bo  też  najpierw musimy zatwierdzić  to  w budżecie
gminnym a mam na myśli tutaj wniosek na termomodernizację budynków użyteczności publicznej. Tak
jak  Państwo  pamiętacie  w  2018  roku  już  pracowaliśmy  nad  dokumentacją  na  termomodernizację
obiektów OSP Wygnanowice Pilaszkowice -Bazar, Izdebno. Wtedy było Podizdebno teraz chcielibyśmy
ewentualnie  jeszcze  Izdebno  dołączyć  no  i  tutaj  tą  szatnię  Victorii,  te  obiekty  chcielibyśmy  poddać
termomodernizacji. Niemniej jednak no w tej chwili koszty wszystkiego, a więc i dokumentacji wzrosły
bardzo znacznie, dlatego zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych my to musimy ująć najpierw w
budżecie  zanim najpierw zanim w ogóle  podpiszemy umowę na  wykonanie  wstępnej  dokumentacji
projektowej,  bo  inaczej  byłoby  to  niezgodne  z  przepisami  nie  moglibyśmy  się  później  ubiegać  o
refundację tych kosztów. Ponadto wczoraj ukazała się lista rankingowa na -jak to się nazywa żebym tu
nie przekręciła -w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  W tymże rankingu nasze dwie drogi
znalazły się na liście rezerwowej to mam na myśli tutaj drogi w Kolonii Stryjno czyli tam w kierunku pani



sołtys  a  druga droga,  to  była vis  a  vis  Zespołu Szkół  tutaj  w  w Rybczewicach w kierunku tych tak
zwanych Pańskich Dołów tutaj patrzymy na to też optymistycznie ponieważ te dwie drogi, które dostały
dofinansowanie w roku ubiegłym czyli w Pilaszkowicach na Popów i w Zygmuntowie też były na liście
rezerwowej i  one się znajdowały tam na 26 i  nie pamiętam jeszcze której dalszej  pozycji.  Nie mniej
jednak udało nam się ponieważ wiele Gmin zrezygnowało z powodu braku środków z tychże inwestycji i
dlatego dostaliśmy to dofinansowanie.  Te dwie nasze drogi,  o których wspomniałam, czyli  w Kolonii
Stryjno i w Rybczewicach są na pozycji na liście rezerwowej na 10 i na 15 pozycji. Mamy nadzieję, że być
może na tyle będzie będą te zmiany korzystne, że też takie dofinansowanie uzyskamy 

Jakie jeszcze inne działania czym się zajmowaliśmy w ostatnim czasie. Taka myślę, że miła informacja,
która  wybrzmiała  na  naszych  forach  internetowych,  czyli  zamieniliśmy  naszą  tężnie  na  szopkę  a  ta
szopka w czasie tym świąteczno-noworocznym spełniała swoją rolę, a w ostatnim czasie też odbyło się
początek  naszego  wspólnego  gminnego  kolędowania.  Tutaj  w  tym  momencie  chciałam  złożyć
podziękowania wszystkim, którzy uczestniczyli w tymże kolędowaniu. Chciałam też podziękować Panu
Radnemu  Wąsikowi,  że  włączył  się  tutaj  jako  akompaniator  grając  na  akordeonie  na  tejże  właśnie
uroczystości. Chciałam podziękować też Paniom z KGW, Paniom  i Panom z Klubu Seniora, Mieszkańcom,
którzy  przybyli  tak  licznie,  no  i  oczywiście  Dzieciom,  Młodzieży  ze  szkoły  Zespołu  Szkół,  ze  szkoły
podstawowej  z  klasy  6,  którzy  przedstawili  piękne  jasełka.  To  tutaj  moje  podziękowania.  Myślę,  że
wszyscy, którzy uczestniczyli mieli możliwość odczucia tego wspaniałego świątecznego nastroju. Jeszcze
raz za to dziękuję. Jeżeli chodzi o nasze działania i wspólnie podjęte inicjatywy, to pewnie Państwo już
przeczytali  na  stronie  internetowej  czy  na  naszym  gminnym  Facebooku,  że  w  niedzielę  19  lutego
organizujemy  taką  charytatywną  potańcówkę  aby  pomóc  jednemu  z  mieszkańców,  który  uległ
wypadkowi no i w zasadzie nie ma się do kogo zwrócić. Zwraca się do wszystkich o pomoc, a my tutaj nie
chcemy  być  obojętni.  Wiemy,  że  jest  to  młody  człowiek,  który  takiej  pomocy potrzebuje  i  nad  nią
zasługuje,  chociaż  wiadomo,  że  Wszyscy chcieliby być zdrowi  i  tego jemu też  życzymy ale  żeby mu
pomóc wrócić i  stanąć na nogi  dlatego dla Adama organizujemy tą potańcówkę. Tutaj  dziękuję Pani
Sołtys Bożenie Grzegorczyk. Dziękuję KGW Rybczewice za to, że włączają się to, w tą akcję i dziękuję
Wszystkim,  którzy  zechcą  też  w  jakikolwiek  sposób  tą  akcję  wesprzeć.  Ta  akcja  będzie  nie  tylko
potańcówką, ale będzie też połączona z aukcją. Już wpływają do nas vouchery na na przykład na pizzę,
na różnego rodzaju zabiegi kosmetyczne. Też będziemy licytować inne rzeczy, które wpłyną na tą akcję. I
tu i teraz chciałam też poprosić Państwa Sołtysów, Państwa Radnych o taką właśnie cegiełkę na pomoc
dla  Adama.  Przygotowaliśmy dla  Państwa tutaj  na  komodzie  obok  albumy o  rozwoju województwa
lubelskiego, w którym też są poświęcone Gminie Rybczewice i żeby jako taka cegiełka-pomoc dla Adama
przekazać takiej symbolicznej odpłatności 100 zł ta cegiełka na pomoc dla Adama.  Każdy z nas ma tą
świadomość, że zawsze łatwiej i weselej jest i dla każdego jest milej wtedy kiedy może komuś pomoc a
jest bardzo trudna sytuacja jeżeli my potrzebujemy tej pomocy i zwracamy się o tę pomoc dlatego w
imieniu Adama proszę Was o to żebyśmy mu pomogli w tej trudnej sytuacji. Dziękuję bardzo. 

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-  Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych lub
Sołtysów ma jakieś pytania do Pani Wójt w odniesieniu do prezentowanego sprawozdania? Jeśli nie ma,
to zamykamy ten punkt.

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2023 rok.

P.  Piotr  Zając  -  Wiceprzewodniczący  Rady Gminy-  Otwieramy punkt 6 w porządku obrad -podjęcie
uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2023. Te zmiany przedstawi nam Pan Skarbnik.
Udzielam głos Panu Skarbnikowi,  proszę bardzo.

P. Józef Smarzak- Skarbnik-  Jeśli chodzi o proponowane zmiany w dniu dzisiejszym w budżecie Gminy
to są one następujące, a mianowicie - proponujemy zwiększyć dochody o 287 285,00zł i jednoczesnym
zmniejszeniu  o  34  654,00zł  i  teraz  jakie  są  to  zmiany,  a  więc  zwiększenie  dochodów  z  tytułu
odzyskiwanego  podatku  VAT  w  kwocie  194  892,00zł.  Z  tytułu  odsetek  od  nienależnie  pobranych
świadczeń i dotacji na ten cel wykorzystany w kwocie 591,00 zł. Z tytułu dodatku węglowego o kwotę 91
800,00zł.  Następnie w związku z korektami i dotacji na realizację projektów z udziałem środków z Unii
Europejskiej mamy zwiększenie o 2 zł -dotacji na realizację projektu rewitalizacja i zagospodarowania



zbiornika wodnego. Natomiast jeśli chodzi o środki z budżetu własnego na ten cel zmniejszamy o 34
654,00zł. To są wszystkie proponowane zmiany jeśli chodzi o dochody. Natomiast jeśli chodzi o wydatki,
to są one następujące a mianowicie wydatki proponujemy zwiększyć o kwotę 575 667,00zł.  Natomiast
zmniejszyć o 460 668,00zł i jakie są to zmiany -a więc w dziale 853 -pozostałe zadania w zakresie polityki
społecznej w zadaniach własnych mamy zwiększenie wydatków o 118 327,00 zł, są to środki związane z
zakupem  i  sprzedaży  węgla  dla  mieszkańców.  Następnie  w  dziale  855  -rodzina  mamy  zwiększenie
wydatków o 591,00zł jest to związane z odsetkami od nienależnie pobranych świadczeń. jeśli chodzi o
zadania zlecone - administrację rządowej mamy zwiększenie w dziale 853 pozostałe zadania w zakresie
polityki społecznej kwoty 91 800,00zł. dotyczy to wypłaty dodatków węglowych. Następnie w dziale 754-
bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa mamy zwiększenie wydatków o 103 450,00zł.  z
czego 50 000,00zł. są to środki na przygotowanie dokumentacji w związku ze składaniem wniosku na
realizację projektu modernizacja budynków użyteczności publicznej oraz kwota 53 450,00 zł jako dotacja
dla OSP Rybczewice na realizację zadania inwestycyjnego w Częstoborowicach. Dalej mamy w dziale
rolnictwo  i  łowiectwo  zmniejszenie  wydatków  o  460  668,00zł  związane  jest  to  z  infrastrukturą
sanitacyjną wsi. Natomiast zwiększenie w dziale 900 w gospodarce komunalnej i ochronie środowiska
kwotę 261 499,00 zł. Jest to związane z realizacją projektu i modernizacja oświetlenia ulicznego i mamy
jeszcze w rozchodach zwiększenie rozchodów o kwotę 137 632,00zł.  Jest to związane z udzieleniem
pożyczki  dla OSP Rybczewice na realizację inwestycji,  która się nazywa Centrum Aktywizacji  kultury i
rozwoju społecznego. Jeśli są jakieś pytania, to bardzo proszę.

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-  Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytania do
wprowadzanych zmian w budżecie gminy na rok 2023? Jeśli  nie ma pytań,  to proszę o opinie Pana
Przewodniczącego Komisji Budżetowej.

P.  Marek  Wac-  Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty  -  Komisja  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-  Dziękuje bardzo. Przystępujemy do głosowania nad
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2023 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 11, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (11)
Paweł Andrzej Bochyński, 
Marcin Flor, 
Aleksandra Jarymek, 
Dominik Janusz Mańka, 
Lech Stanisław Miściur, 
Anna Suszek, 
Józef Grzegorz Szymaniak, 
Marek Bogusław Wac, 
Witold Henryk Wąsik, 
Sławomir Jan Wiącek
Monika Wrona, 
Piotr Józef Zając
NIEOBECNI (3)
Magdalena Figura - Wrona, 



Małgorzata Stanisława Suszek, 
Mateusz Piotr Wawrzycki, 

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-  Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie
Gminy głosowało 11 Radnych, przeciwnych głosów 0, wstrzymujących się 0. Uchwała została podjęta.

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-  Przechodzimy teraz do punktu 7 -podjęcie uchwały
zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wieloletniej  prognozy  finansowej.  Temat  przybliży  nam  też  Pan
Skarbnik. Proszę bardzo udzielam głosu Panu Skarbnikowi.

P.  Józef  Smarzak-  Skarbnik-   A więc  jeśli  chodzi  o  zmiany  w wieloletniej  prognozie  finansowej,  to
przyjęte  przed  chwilą  zmiany  w  budżecie  Gminy  zostają  wprowadzone  do  wieloletniej  prognozy
finansowej. Dziękuję bardzo, jeśli są jakieś pytania to bardzo proszę. 

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-  Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytania? No
jeśli nie ma, to bardzo proszę o opinię Pana Przewodniczącego Komisji Budżetowej.

P.  Marek  Wac-  Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty  -Komisja  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy- Przystępujemy do głosowania. Dziękuję bardzo.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.
Wyniki głosowania
ZA: 11, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (11)
Paweł Andrzej Bochyński, 
Marcin Flor, 
Aleksandra Jarymek, 
Dominik Janusz Mańka, 
Lech Stanisław Miściur, 
Anna Suszek, 
Józef Grzegorz Szymaniak, 
Marek Bogusław Wac, 
Witold Henryk Wąsik, 
Sławomir Jan Wiącek
Monika Wrona, 
Piotr Józef Zając
NIEOBECNI (3)
Magdalena Figura - Wrona, 
Małgorzata Stanisława Suszek, 
Mateusz Piotr Wawrzycki, 

P.  Piotr  Zając  -  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy-   Za podjęciem uchwały  zmieniającej  uchwałę  w
sprawie  wieloletniej  prognozy  finansowej  głosowało  11  Radnych,  przeciwnych  głosów   0,
wstrzymujących się głosów 0. Uchwała została podjęta. 



8.   Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do 
ustalenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci niepełnosprawnych do placówek oświatowych

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy- Przechodzimy teraz do punktu 8-  Podjęcie uchwały w
sprawie  ustalenia  stawki  za  1  kilometr  przebiegu  pojazdu  będącej  podstawą  do  ustalenia  zwrotu
rodzicom kosztów przewozu dzieci niepełnosprawnych do placówek oświatowych. Ten temat przybliży
Nam Pani Sekretarz. Proszę bardzo, udzielam głos Pani Sekretarz. 

P. Renata Trała- Sekretarz Gminy-  Dziękuję. Proszę Państwa zmieniła się ustawa prawo oświatowe. W
odniesieniu do zwrotu kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych Ten zwrot kosztów jest dla rodziców,
którzy sami dowożą takie dziecko do szkoły. Zrezygnowano z uwzględniania w wyliczaniu tych kosztów
ze średniego zużycia paliwa przez samochód i teraz będzie się tylko zwracało za 1 km przejechany w
związku  z  dowozem dziecka  do szkoły.  Kwoty,  które  są  określone za  1  km reguluje  rozporządzenie
Ministra Infrastruktury. Są to minimalne koszty i takie też my w swojej uchwale uwzględniliśmy. Dziękuję
bardzo. 

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-  Dziękuję bardzo,  jeśli  są jakieś pytania, to proszę
bardzo. Jeśli nie ma pytań, to proszę bardzo Pana Przewodniczącego Komisji Budżetowej o wyrażenie
opinii. 

P.  Marek  Wac-  Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty  -Komisja  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-Dziękuję bardzo, rozpoczynamy głosowanie.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki  za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do
ustalenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci niepełnosprawnych do placówek oświatowych

Wyniki głosowania
ZA: 11, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (11)
Paweł Andrzej Bochyński, 
Marcin Flor, 
Aleksandra Jarymek, 
Dominik Janusz Mańka, 
Lech Stanisław Miściur, 
Anna Suszek, 
Józef Grzegorz Szymaniak, 
Marek Bogusław Wac, 
Witold Henryk Wąsik, 
Sławomir Jan Wiącek
Monika Wrona, 
Piotr Józef Zając
NIEOBECNI (3)
Magdalena Figura - Wrona, 
Małgorzata Stanisława Suszek, 
Mateusz Piotr Wawrzycki, 
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P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-  Za podjęciem  uchwały w sprawie ustalenia stawki za
1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci
niepełnosprawnych  do  placówek  oświatowych głosowało  11  Radnych,  przeciwnych  głosów  0,
wstrzymujących się 0. Uchwała została podjęta.

9.    Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego
uprawniającego  do  korzystania  z  pomocy  społecznej  przez  osoby  objęte  rządowym  programem
„ Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy- Przechodzimy teraz do punktu dziewiątego -podjęcie
uchwały zmieniającej  uchwałę  w sprawie  podwyższenia  kryterium dochodowego uprawniającego do
korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu
na lata  2019-2023”  i  ten  temat  też  nam objaśnij  Pani  Sekretarz.  Proszę  bardzo udzielam głos  Pani
Sekretarz. 

P. Renata Trała- Sekretarz Gminy- Proszę Państwa 30 grudnia weszła w życie Uchwała Rady Ministrów
zwiększająca kryterium upoważniające do uzyskania pomocy społecznej z rządowego programu „Posiłek
w szkole  i  w domu” dlatego też  my również w naszej  uchwale  chcieliśmy to kryterium zwiększyć  i
dostosować  do  programu  rządowego.  Zwiększamy  ze  150%  na  200%,  jeżeli  chodzi  o  kryterium
upoważniające do udziału w tym programie to dla osoby w rodzinie jest to 600,00 zł dla osoby samotnej
776,00 zł. Po podjęciu tej uchwały będzie to 200% tych wartości, które odczytałam. Dziękuję. 

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-  Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania? Nie widzę
żeby ktoś chciał o coś pytać. Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej  o opinię.

P.  Marek  Wac-  Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty  -Komisja  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P.  Piotr  Zając  -  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy-   Dziękuję  bardzo,  rozpoczynamy  głosowanie.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem „ Posiłek
w szkole i w domu” na lata 2019-2023
Wyniki głosowania
ZA: 11, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (11)
Paweł Andrzej Bochyński, 
Marcin Flor, 
Aleksandra Jarymek, 
Dominik Janusz Mańka, 
Lech Stanisław Miściur, 
Anna Suszek, 
Józef Grzegorz Szymaniak, 
Marek Bogusław Wac, 
Witold Henryk Wąsik, 
Sławomir Jan Wiącek
Monika Wrona, 
Piotr Józef Zając
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NIEOBECNI (3)
Magdalena Figura - Wrona, 
Małgorzata Stanisława Suszek, 
Mateusz Piotr Wawrzycki, 

P.  Piotr  Zając  -  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy-   Za podjęciem uchwały  zmieniającej  uchwałę  w
sprawie  podwyższenia  kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania  z  pomocy społecznej
przez osoby objęte rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu na lata 2019 -23” głosowało za 11
Radnych, przeciw 0 ,wstrzymujących się 0. Uchwała została podjęta.

10. Wolne wnioski.

P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-  Przechodzimy teraz do punktu 10- wolne wnioski.
Proszę bardzo. Jeśli nie ma wolnych wniosków zamykamy punkt 10. 

11. Zamknięcie posiedzenia.
P. Piotr Zając - Wiceprzewodniczący Rady Gminy-  Przechodzimy do punktu 11- zamknięcie posiedzenia 
Zamykam obrady 38 sesji Rady Gminy Rybczewice. Dziękuję wszystkim za obecność.

Przygotował(a): Karolina Foc


